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BR.0002.11.2013 
 

Protokół Nr XL/2013 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 5 grudnia 2013 r. 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, a zakończono o godzinie 21.40. Z ustawowego składu Rady 
Gminy Czerwonak, liczącego 21 radnych, w obradach wzięło udział 21 radnych; lista obecności 
stanowi załącznik nr 1; oraz Wójt, Zastępca Wójta, Radca Prawny, Skarbnik, Dyrektor CRKF 
„Akwen” Piotr Lewicki, kierownicy wydziałów Urzędu Gminy, Wiceprezes Stowarzyszenia 
Wielkopolska Grupa Sportów Wodnych „Kilwater” Jakub Czajka, mieszkańcy m. Czerwonak, 
sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XXXIX sesji. 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe 
komunikacją gminną oraz określenia przepisów porządkowych obowiązujących w komunikacji 
gminnej. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie stawek opłat za korzystanie przez operatorów i 
przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Czerwonak. 
6. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Czerwonak w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
7. Uchwała w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowego wspierania rozwoju sportu 
w Gminie Czerwonak. 
8. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2013. 
9. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania wysokości i wypłacania 
diet dla radnych, sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli i opiekuna Młodzieżowej Rady. 
11. Dyskusja nad budżetem gminy na 2014 rok. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 

Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad dokonał  
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk zwrócił się o zdjęcie z porządku obrad pkt 4 „Uchwała 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe komunikacją gminną 
oraz określenia przepisów porządkowych obowiązujących w komunikacji gminnej”, ponieważ 
spółka Transkom nie otrzymała wiarygodnych informacji od wszystkich uczelni wyższych dot. 
ilości doktorantów w Gminie Czerwonak. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w wniosek. W głosowaniu wzięło udział 
17 radnych z 17 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 16 głosami przy 1 wstrzymującym się. 
Porządek obrad został zmieniony. 
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Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XXXIX sesji. 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie stawek opłat za korzystanie przez operatorów i 

przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Czerwonak. 

5. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Czerwonak w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

6. Uchwała w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowego wspierania rozwoju sportu 
w Gminie Czerwonak. 

7. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2013. 

8. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania wysokości i wypłacania 

diet dla radnych, sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli i opiekuna Młodzieżowej Rady. 
10. Dyskusja nad budżetem gminy na 2014 rok. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.3. Informacja o przyjęciu protokołu XXXIX sesji. 
 Nie zgłoszono uwag do protokołu. Przewodniczący Rady podpisał protokół. 
 
Ad.4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie stawek opłat za korzystanie przez operatorów i 
przewoźników z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Czerwonak. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 18 radnych z 18 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.5. Uchwała w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Czerwonak w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 18 radnych z 18 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.6. Uchwała w sprawie określenia warunków oraz trybu finansowego wspierania rozwoju 
sportu w Gminie Czerwonak. 
 Dyrektor CRKF „Akwen” Piotr Lewicki dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zaproponował wprowadzenie następujących 
zmian do projektu w/w uchwały: 
- „Rozdział II § 6 Dotacje celowe mogą otrzymać kluby sportowe zrzeszone w polskich związkach 
sportowych, szkolące zawodników w następujących dyscyplinach: piłka nożna, pływanie.”; 
- „Rozdział III § 7 ust. 1 pkt 6 wydatków związanych z obsługą administracyjną i finansowo-
księgową klubu.”. 
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 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk zgłosił autopoprawkę do projektu w/w uchwały 
związaną z zastosowaniem omyłkowej numeracji. 

W dyskusji głos zabrali: radny Leszek Lesiczka, Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak, 
Dyrektor CRKF „Akwen” Piotr Lewicki, radny Jacek Sommerfeld, radny Zbigniew Hornik, Kierownik 
Biura Zamówień Publicznych i Pożytku Publicznego Ewa Wtorkowska oraz Zastępca Wójta Tomasz 
Stellmaszyk. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały 
wraz ze zgłoszonymi zmianami. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. 
Uchwała została przyjęta 19 głosami przy 2 wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr 4 
do protokołu. 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2013. 

Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Sikoń oraz Skarbnik Radosława Wiśniewska. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 18 głosami 
przy 3 wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.8. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski dokonał uzasadnienia projektu 
w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 20 głosami 
przy 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania wysokości i wypłacania 
diet dla radnych, sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli i opiekuna Młodzieżowej Rady. 
 Przewodnicząca Komisji Statutowej Maria Libera dokonała uzasadnienia projektu w/w 
uchwały. 
 Radna Daniela Jankowska-Bachor poinformowała, że negatywnie opiniuje projekt w/w 
uchwały. Zdaniem radnej jest to kolejny przywilej dla radnych. 

Radny Andrzej Moczulski poinformował, że jest przeciwny proponowanym zmianom, 
ponieważ m.in. dokonuje się hierarchizowania komisji i sesji, a dieta jest rekompensatą za 
utracony zarobek. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak poinformowała, że 
komisja negatywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady, Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej RP 
Piotr Picyk poinformował, że klub negatywnie zaopiniował projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 11 głosami 
przy 9 przeciw i 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.10. Dyskusja nad budżetem gminy na 2014 rok 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska przestawiła: 
- projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
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- prezentację projektu budżetu na 2014 r. Prezentacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 Wójt Mariusz Poznański przedstawił najważniejsze aspekty projektu budżetu na 2014 r. 
Zwrócił uwagę, że prawie 25% środków gminnych przeznacza się na inwestycje. Są to głównie 
inwestycje drogowe oraz na budowę domu kultury w Koziegłowach i rozbudowę pływalni. Na 
ukończeniu jest budowa kanalizacji na terenie gminy w ramach dużego projektu „Puszcza 
Zielonka”. Wójt poinformował, że tam gdzie została położona kanalizacja drogi będą odtworzone. 
W związku z trudną sytuacją w przyszłym roku nie będzie podwyżek dla urzędników. Wydatki 
bieżące są na nieznacznie wyższym poziomie niż w tym roku mimo, że przybywa zadań do 
realizacji. Wójt podkreślił, ze projekt budżetu godzi różne dziedziny życia i różne potrzeby 
mieszkańców dlatego zwrócił się do radnych o przyjęcie projektu w zaproponowanej formie i 
niewprowadzanie żadnych zmian. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
zapoznała się z projektem budżetu na 2014 r. oraz pismem sołtysów w sprawie nieprzyjęcia do 
budżetu zadania i152 sala widowiskowa w Koziegłowach. Komisja wyraziła negatywną opinię do 
pisma sołtysów. Radna wskazała, że sołtysi podają nieprawdę, gdyż nazwa zadania brzmi: „sala 
widowiskowa, rozbudowa pływalni oraz modernizacja starej części pływalni”. Podkreśliła, że sama 
sala widowiskowa nie będzie kosztować ponad 11 mln zł. Jest to koszt całego zadania wraz z 
rozbudową pływalni. Komisja wyraziła zdziwienie, że sołtys, który uczestniczy w posiedzeniach 
Rady, na których omawiano sprawę budowy sali widowiskowej, nigdy nie negował realizacji 
zadania. Zarzuciła sołtysowi, że pisze w imieniu mieszkańców, a ani on, ani inni sołtysi nie zwołali 
w tej sprawie zebrania. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Czerwonak Ewa Banaszak 
przypomniała, że komisja od samego oczątku była przeciwna budowie domu kultury w 
Koziegłowach. Komisja uważa, że gminy nie stać na budowę tak kosztownej inwestycji. Następnie 
Przewodnicząca komisji odczytała wnioski komisji do budżetu, które w większości nie znalazły się 
w budżecie na 2014 r. Komisja od kilku lat wnioskuje o budowę sali gimnastycznej w Owińskach, a 
wniosek nie zyskał poparcia, nie ma go w budżecie na 2014 r. Przewodnicząca komisji 
poinformowała, że na sesji związanej z uchwaleniem budżetu komisja wystąpi z wnioskiem o 
przeprowadzenie głosowania imiennego nad zadaniem i152 – budowa sali widowiskowej. 
 Radna Wiesława Fedder przedstawiła inwestycje wykonane od 2011 do 2013 r. na terenie 
Gminy Czerwonak. W tym okresie na terenie gminy wykonano inwestycje za łączną kwotę ponad 
24 mln zł, w tym na terenie Koziegłów za 3 mln 700 tys. zł; natomiast w Czerwonaku za 14,5 mln 
zł. 
 Radna Ewa Banaszak ripostowała, że inwestycje gminne należy rozpatrywać w okresie 
szerszym, tj. 5-10 lat. 
 Radny Marek Pietrzyński przedstawił zarys historyczny dot. inwestycji tj. sali 
widowiskowej. Radny powiedział, że gdyby zrealizowano projekt z 2010 r., dzisiaj byłaby sala. Jeśli 
po raz kolejny zostanie zablokowana realizacja inwestycji, to zostaną zmarnowane następne 
środki. Do tej pory inwestycja pochłonęła już sporą kwotę. 
 Radny Andrzej Moczulski odniósł się do pisma sołtysów podkreślając, że jest ono 
sprzeciwem mieszkańców. Powiedział, że w tak trudnym czasie gmina nie jest w stanie 
zrealizować tak dużej inwestycji. 
 Radna Daniela Jankowska-Bachor zapytała ile ma kosztować rozbudowa pływalni i 
modernizacja, a ile sala widowiskowa. Radna powiedziała, że nie podważa zasadności budowy 
sali. Zapytała o budynek przy ul. Kwiatowej oraz czy Wójt planuje budowę mieszkań socjalnych i 
komunalnych. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
powiedział, że jest orędownikiem zwiększania udziału społeczeństwa w sprawach konsultowania 
ważnych inwestycji. Radny jest zaskoczony, że dopiero teraz sołtysi zabrali głos w tej sprawie. 
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Radny poprosił o zabranie głosu autora pisma, Sołtysa Sołectwa Czerwonak II Tadeusza 
Wojciechowskiego. 
 Sołtys Sołectwa Czerwonak II Tadeusz Wojciechowski powiedział, że mieszkańcy cierpliwie 
czekali na budowę dróg gdyż obiecano im, że będą budowane po zakończonej kanalizacji więc 
teraz nadszedł ten czas. W związku z tym mieszkańcy oczekują na zrealizowanie obietnicy. Sołtys 
apelował do radnych o gospodarność. Zdaniem sołtysa nie jest teraz dobry czas na realizację tego 
typu inwestycji i uważa, że należy ją przełożyć na lata następne. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
zapytał, czy w tej sprawie odbyło się zebranie wiejskie i czy były zbierane podpisy. 
 Sołtys Sołectwa Czerwonak II Tadeusz Wojciechowski odpowiedział, że sołtys jest 
przedstawicielem mieszkańców i jeśli ma wątpliwości co do słuszności swoich decyzji wówczas 
zasięga opinii Rady Sołeckiej. Sołtys nie słyszał o konsultacjach w sprawie budowy sali 
widowiskowej w Koziegłowach. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
wyraził zdziwienie, że przy uchwalaniu budżetu na 2013 r. nie było tak zdecydowanego sprzeciwu 
wobec tej inwestycji. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera wyjaśniła, że wniosek w sprawie 
budowy sali widowiskowej w Koziegłowach został złożony przez mieszkańców Osiedla Leśnego i 
Osiedla Karolin kilka lat temu. 
 Radny Jacek Sommerfeld powiedział, że w Koziegłowach jest potrzeba budowy centrum 
kultury, które będzie skupiać mieszkańców. Realizacja inwestycji da możliwość organizacji imprez 
kulturalnych, sportowych i rekreacyjnych. Podkreślił, że będzie to gminne centrum dla wszystkich 
mieszkańców. Radny zapytał dlaczego w budżecie nie uwzględniono budowy boiska sportowego 
pełnowymiarowego. 
 Radny Wojciech Skrzekut powiedział, że budżet jest bardzo ambitny. Radny wyraził 
zadowolenie z prowadzonych działań związanych z komunikacją (parkingi buforowe, ścieżki 
rowerowe). Zapytał, czy można obniżyć koszty budowy sali gimnastycznej w Owińskach oraz 
dlaczego nie zarezerwowano w budżecie środków na budowę ulicy Ogrodowej w Bolechowie-
Osiedlu. Zdaniem radnego 70-80% środków gminnych powinno być przeznaczonych na 
infrastrukturę, a 20-30% na inwestycje związane z podwyższeniem jakości życia inne jak dojazd do 
domu. 
 Radna Tatiana Kędziora powiedziała, że radni zostali wprowadzeni w błąd. Pierwotnie 
inwestycja miała kosztować około 7 mln zł, a teraz okazało się, że będzie to koszt rzędu 12 mln zł. 
Dlatego zapytała, czy inwestycja nie będzie generowała kolejnych środków. Radna podkreśliła, że 
na początku popierała budowę sali widowiskowej, ale teraz po tak znacznym wzroście kosztów 
jest przeciwna. Zdaniem radnej inwestycja nie jest dobra na ten czas. 
 Radny Marek Pietrzyński odniósł się do wypowiedzi Sołtysa Sołectwa Czerwonak II 
Tadeusza Wojciechowskiego. Zdaniem radnego należy zestawić plan i wydatki, ponieważ tylko 
takie zestawienie da obraz co do założeń realizowanych i przyjmowanych w danym roku i w 
planach strategicznych. 
 Członek Rady Sołeckiej Czerwonak II Pani Krystyna Kuczewska poruszyła następujące 
kwestie: 
- nie należy koncentrować dużych środków finansowych w jednej miejscowości z 
pokrzywdzeniem mieszkańców innych części gminy, ponieważ jest to niesprawiedliwe, 
- w przypadku inwestycji, która będzie kosztować 12 mln zł (sala widowiskowa w Koziegłowach) 
powinny zostać przeprowadzone przez Gminę fakultatywne konsultacje; zwróciła uwagę, że na 
zebraniach wiejskich w ogóle nie wspomniano o w/w inwestycji, 
- poinformowała, że Wójt ma obowiązek informowania mieszkańców o założeniach projektu 
budżetu; powiedziała, że wystąpiła do Gminy o podanie informacji kiedy i za ile kupiono pałac w 
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Owińskach i nie otrzymała odpowiedzi; zapytała dlaczego 11 mln zł nie zostanie przeznaczonych 
na remont pałacu w Owińskach. 
 Radny Janusz Andrzejewski poinformował, że sołtys mógł przeprowadzić konsultacje 
społeczne w sprawie sali widowiskowej w Koziegłowach dwa lata wcześniej. Powiedział, że 
kwestia konsultacji społecznych będzie omawiana podczas aktualizacji uchwały w sprawie 
przeprowadzania konsultacji społecznych. 
 W dyskusji głos zabrali: radna Maria Libera i Sołtys Sołectwa Kicin Helena Stachowiak. 
 Zdaniem Przewodniczącego Zarządu Osiedla Leśnego w Koziegłowach Henryka 
Zborowskiego sala widowiskowa w Koziegłowach jest potrzebna. 
 Radny Marek Pietrzyński nie zgadza się, aby budowa sali widowiskowej w Koziegłowach 
była konsultowana przez mieszkańców całej gminy. 
 Radny Andrzej Moczulski zwrócił się do Wójta z pytaniem na jakim etapie jest realizacja 
inwestycji jakie koszty dotychczas gmina poniosła. 
 Radna Ewa Banaszak powiedziała, że nadal pozostaje problem lokalizacji biblioteki. 
Poinformowała, że prawdopodobnie miejsce dla biblioteki znajdzie się w budynku przy ul. 
Kwiatowej w Koziegłowach. 
 Zdaniem Wiceprezesa Stowarzyszenia Wielkopolska Grupa Sportów Wodnych „Kilwater” 
Jakuba Czajki powinna zostać wykonana analiza merytoryczna, która pozwoli odrzucić każdy głos 
sprzeciwu. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak powiedział, że ostateczna decyzja zostanie 
podjęta na sesji Rady Gminy w dniu 19 grudnia br. i zauważył, że podczas dyskusji są nieobecni 
mieszkańcy Koziegłów. Podziękował mieszkańcom za uczestnictwo w sesji. 
 Mieszkaniec m. Czerwonak Jaromir Korta poinformował, że dostrzega dysproporcję 
między Koziegłowami a pozostałą częścią gminy. Zaapelował o sprawiedliwy podział środków i 
wyrównanie szans poszczególnych miejscowości. 
 Wójt Mariusz Poznański poinformował, że w przypadku wybudowania sali widowiskowej 
w Koziegłowach należy rozważyć bezpłatny dowóz mieszkańców z innych części gminy. Wójt 
powiedział, że pałac w Owińskach został sprzedany w połowie lat 90. XX w. za 500 tys. zł i po kilku 
latach został odkupiony od osoby fizycznej za 300 tys. zł. Wyjaśnił, że nie było przychylności 
mieszkańców Koziegłów, aby dojeżdżać do Owińsk. Wójt zwrócił uwagę na obostrzenia 
konserwatorskie, które dot. pałacu w Owińskach. Poinformował, że podjął decyzję o wstrzymaniu 
procedury przetargowej dot. budowy sali widowiskowej w Koziegłowach i czeka na decyzję 
radnych w tej kwestii. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że jest zaskoczony decyzją Wójta, 
ponieważ decyzja o budowie sali widowiskowej w Koziegłowach zapadła kilka miesięcy wcześniej. 
Poinformował, że o ostatecznym kształcie budżetu radni będą decydować 19 grudnia br. 
 Zdaniem Wójta Mariusza Poznańskiego wstrzymanie procedury przetargowej na dwa 
tygodnie nic nie zmienia. 
 Radna Maria Libera zdementowała informacje, że wszyscy mieszkańcy os. Karolin są 
przeciwko budowie sali widowiskowej. Poinformowała, że rozmawiała z kilkunastoma 
mieszkańcami w tej kwestii. 
 Pani Krystyna Kuczewska zapytała czy do protokołu zostanie dołączone pismo sołtysów 
dot. budowy sali widowiskowej w Koziegłowach i poinformowała, że należałoby pomyśleć nad 
rozwiązaniem kompromisowym. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak powiedział, że nie ma przeszkód, aby pismo 
sołtysów stanowiło załącznik do protokołu. W związku z tym w/w pismo stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 
 Pan Jaromir Korta zaproponował odłożenie w czasie budowy sali widowiskowej w 
Koziegłowach. Zaproponował, aby te pieniądze zainwestować w budowę dróg. 
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 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że w projekcie budżetu na 2014 
r. zaplanowanych jest dużo inwestycji drogowych. Podkreślił, że ostateczna decyzja zostanie 
podjęta na sesji w dniu 19 grudnia br. 
 Radna Wiesława Fedder poinformowała, że z inicjatywą koncepcji domu kultury 
połączonego z rozbudową pływalni wyszli Wójt i ówczesna Dyrektor CRKF „Akwen”. 
 Wójt Mariusz Poznański poinformował, że jeśli Rada Gminy podejmie na dzisiejszej sesji 
decyzję o budowie sali widowiskowej to następnego dnia przetarg zostanie ogłoszony. 
 
Ad.11. Wolne głosy i wnioski. 
 Wójt Mariusz Poznański poinformował, że Gmina Czerwonak zajęła II miejsce w konkursie 
„Przyjazna Wieś” w kategorii „Infrastruktura społeczna” za projekt „Atrakcyjna przestrzeń 
plenerowo-rekreacyjna przy Klubie Kogucik miejscem integracji mieszkańców Potasz”. Wójt 
przekazał nagrodę na ręce Kierownika Wydziału Inwestycji Małgorzaty Staszewskiej oraz 
Dyrektora GOK „Sokół” Joanny Szalbierz-Kędzierskiej. 
 Dyrektor GOK „Sokół” Joanna Szalbierz-Kędzierska podziękowała Kierownikowi WI 
Małgorzacie Staszewskiej oraz Sołtysowi sołectwa Bolechówko Janowi Mikołajczakowi za pomoc w 
realizacji projektu. Dyrektor GOK „Sokół” poinformowała, że w dniu dzisiejszym odebrała nagrodę 
za projekt „Szlakiem cysterskim – cykl warsztatów i spektakli przeznaczonych dla mieszkańców po 
40 roku życia” w konkursie „Działania proekologiczne i prokulturowe”. 
 Radny Janusz Andrzejewski zapytał jakie jest stanowisko Wójta w sprawie nieodpłatnego 
przekazania udziałów w ul. Brzozowej z uwzględnieniem obciążenia części udziałów hipotekami. 
 Radny Jacek Sommerfeld zwrócił się do Zastępcy Wójta Tomasza Stellmaszyka z prośbą o 
przekazanie wniosku dot. wywożenia odpadów wielkogabarytowych co kwartał Związkowi 
Międzygminnemu „GOAP”. Radny pokazał zdjęcia obrazujące odpady wielkogabarytowe, które 
znajdują się przy altanach śmietnikowych na os. Leśnym w Koziegłowach. 
 Sołtys sołectwa Bolechowo Marek Smykowski: 
- zapytał na jakim etapie są prace dot. mpzp terenów położonych przy drodze wojewódzkiej nr 
196 (w rejonie Bolechowo-Szlachęcin); 
- zapytał czy do Urzędu Gminy trafiła informacja dot. odwołania inwestora do SKO; 
- odniósł się do dyskusji w sprawie projektu budżetu na 2014 r. 
 Radny Marek Pietrzyński: 
- zapytał o koncepcję zagospodarowania budynku dawnego komisariatu policji przy ul. Gdyńskiej 
w Czerwonaku; 
- zapytał o spotkanie zespołu kontrolnego ds. monitorowania funkcjonowania Centralnej 
Oczyszczalni Ścieków w Koziegłowach. 
 Wójt Mariusz Poznański odpowiedział na pytania radnych: 
- nieodpłatne przekazanie udziałów w ul. Brzozowej – sprawa jest rozpatrywana; 
- budynek dawnego komisariatu policji – wyjaśnił, że Starosta zażądał doprecyzowania celu na jaki 
gmina chce przeznaczyć budynek; sprawa jest w trakcie załatwiania; 
- poinformował, że Gmina Czerwonak została przyjęta jednogłośnie do Stowarzyszenia 
Metropolia Poznań. 
 
Ad.12. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął XL sesję Rady Gminy Czerwonak. 
 
 
 
Protokół sporządziły: 
Izabela Lesiecka 
Monika Grzebielucha-Andrusieczko 


